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Pärnu kõrgkoolile 
pandi nurgakivi
ANU SAARE________________
Pärnu

Nurgakivi Tartu Ülikooli Pär
nu kolledži uuele õppehoonele 
pandi eile õhtupimeduses tae
vasse lahvatava ilutulestiku 
saatel.

Kolledži direktor Riina 
Müürsepp lubas, et annab pree
mia inimesele, kes suudab mee
nutada, millal viimati Pärnus 
mõnele haridusasutusele nur
gakivi pandi. Pidulikul tsere
moonial osalejatest ei teinud 
keegi pakkumist.

Esimene järk aastaga

Maavanem Toomas Kivimägi 
ütles, et kui tuleva aasta rii
gieelarves kolledži ehituseks et
te nähtud 3,7 miljonit krooni, 
Pärnu linna eelarvesse kavan
datud 3,5 miljonit ja maakonna 
riiklike investeeringute 3,5 mil
jonit krooni kätte saadakse, 
võib õppehoone esimene järk 
valmida aasta jooksul.

Pärnu kolledžis õpib praegu 
ärijuhtimise ning turismi ja ho
telli ettevõtluse erialal 120 tu
dengit, kellele lisanduvad ma
janduskooli õpilased. Õppurid 
peavad mahtuma Raekülas asu
vasse ühekorruselisse kooli
hoonesse. Järgmisel aastal võe
takse tudengeid ka sotsiaaltöö 
korralduse erialale.

Ärijuhtimise II kursuse tu
dengid ütlesid, et kuigi praegu-

Pärnu kolledži direktor Riina 
Müürsepp on veendunud, et 
kunagi pääseb siit raamatu
kokku. ÜLLE TAMM

ses koolihoones on tänu küde
vale ahjule ja aknast kostvale 
kukelaulule igati romantiline 
õhkkond, ootavad nad uue ma
ja valmimist. "Soovime nor
maalseid õppimistingimusi, 
kuigi meie neid vaevalt nauti
da saame,” ütles Märge (20).

Uus õppehoone ehitatakse 
valmis neljas järgus. Kõigepealt 
peab valmima õppekorpus, siis 
raamatukogu ja administratiiv-

ruumid. Kolmandas järjekorras 
on kavas ehitada 300-kohaline 
konverentsisaal ja restoran 
koos õppeköögiga. Viimasena 
peab valmis saama merebioloo- 
gia instituut ning kurortoloogia 
ja taastusravi instituut, mis on 
plaanis selleks ajaks kolledžiga j 
ühendada.

Tudengid tahavad 
Pärnusse

”Selle plaani elluviimise aega 
võib kohvipaksult ennustada, 
kõik sõltub ju rahast,” ütles 
Müürsepp.

Üle poole sel sügisel kolled- 
žisse kandideerinud noortest 
olid väljastpoolt Pärnut. Maa
vanem Toomas Kivimägi sõnul 
näitab see, et tudengiks pürgi
jad on Pärnu endale teaduselin- 
nana teadvustanud. "Tegemist 
pole ainult Pärnu, vaid kogu 
Eesti kõrgkooliga,” nentis ta.

Tartu Ülikooli rektori Peeter 
Tulviste hinnangul ei võta Pär
nusse laienenud kolledž ülikoo
lil tükki küljest, vaid annab pi
gem juurde. "Kindlasti ei ole õi
ge, kui teaduslik mõtlemine 
koondub Tartusse ja Tallinna, 
see peab laotuma ühtlasemalt 
üle Eesti,” ütles Tulviste. "Pär
nu on viimastel aastatel majan
duslikult ja sotsiaalselt kiiresti 
arenenud. Selle asemel, et teha 
Eestimaale palju pisikesi üli
koole, on mõistlik rajada üks 
ülikoolivõrk,” tõdes rektor.


